
Artikel 40 Vragen 

 

 

Na de dorpsraad in Hollandsche Rading is op 5 juni in de gemeente De Bilt wederom een 
bewonersavond over wateroverlast georganiseerd. Nu in Bilthoven. De avond was druk 
bezocht door bewoners die veel overlast ondervinden van overtollig water, met name in 
kelders. Niet alleen leidt dit tot inmiddels langdurend ongemak. Ook kosten voor energie om 
met waterpompen water af te blijven voeren en andere maatregelen lopen op. Een bewoner 
vertelde dat ze oppas voor haar huis had moeten organiseren tijdens haar vakantie om 
toezicht te houden op het aan- en uitzetten van de pomp. Het leidt tot vragen over de 
gezamelijke aanpak door gemeente, waterschap en provincie. 

 

Samen met VVD stelt CDA de volgende vragen: 

1. Is de HDSR op de hoogte van de problemen in De Bilt en in dit geval van de 
problemen in Bilthoven? 

2. In de bijeenkomst in Hollandsche Rading werd aangekondigd dat de problemen in 
februari/maart voorbij zouden zijn. De problemen houden in juni 2024 nog steeds 
aan. Welke verklaring heeft HDSR hiervoor?  

3. Welke verantwoordelijkheid en welke bevoegdheid heeft HDSR in de samenwerking 
met gemeente De Bilt en de provincie voor het voorkomen en oplossen van de 
problemen mbt wateroverlast? 

4. Welke maatregelen heeft HDSR genomen in het afgelopen half jaar om de 
wateroverlast terug te dringen en op welke momenten? 

5. Welke stuwen staan er nu open om dit water weg te laten stromen? Oftewel 
concreet welke infrastructuur is er nu in het werkgebied van HDSR om in De Bilt de 
waterstand te reguleren. 

6. Klopt het dat in de gemeente De Bilt watergangen juist zijn gedempt in het verleden? 
En is men van plan om (deze) watergangen weer in ere te herstellen? Door wie en 
wanneer? 

7. Klopt het dat het peilbesluit in Zeist effect heeft op de problemen met wateroverlast 
in De Bilt? Op welke manier en welke maatregelen worden hier genomen om de 
overlast tegen te gaan? Door wie en wanneer? 

8. Wat vindt HDSR ervan het om voor de (verschillende kernen) van de Bilt een 
peilbesluit te gaan hanteren om de waterstanden beter te reguleren? Waarom 
wel/niet? 

9. Tot nu toe is vooral gedacht aan water vasthouden omdat we veel droge zomers 
hebben gehad. Is de wateroverlast te wijten aan het hoger houden van het waterpeil 
tbv vasthouden water en biodiversiteit ? 

10. Wat kunnen de inwoners van de gemeente zelf doen om de wateroverlast tegen te 
gaan en voortaan beter voorbereid te zijn op hevige regenval en hoge waterstanden? 



11. De inwoners van de Bilt hechten aan een goede en eerlijke communicatie.  Klopt het 
dat de tekst over aansprakelijkheid in februari 2024 is aangepast op de website van 
de HDSR. Wat was de aanleiding hiervoor en met welk oogmerk? 

12. De bewoners stellen prijs op een informatieavond met specialisten vanuit het 
waterschap (niet zijnde politici) om uitleg te geven en opties te bespreken op korte 
en lange termijn. Kan HDSR hier een toezegging voor doen? 
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